
World Economic Research, Vol.10, No.4, 87-151 
世界经济探索, 10 卷 4 期 
Published Online December 2021 in Hans (http://www.hanspub.org/journal/wer) 
 
 

 
TABLE OF CONTENTS 

目    录 
 

数字经济视域下汽车产业的转型升级研究 
Research on the Transformation and Upgrading of Automobile Industry from  
the Perspective of Digital Economy 

高鹏程…………………………………………………………………………………………………………………………………..………………………………87 

新结构经济学“一个中心，三个基本点”思想的修正和扩展研究 
A Study on the Revision and Expansion of Thought of “One Center, Three Basic Points”  
in New Structural Economics 

赵士洋………………………………………………………………………………………………………………..…………………………………………………94 

技术创新模式对中国制造业出口竞争力的影响研究 
The Research on the Impact of Technological Innovation Mode on the Export  
Competitiveness of China’s Manufacturing Industry 

补瑶，王立新…………………………………………………………………………………………………………………………..………………………………98 

共同富裕视域下民营企业产业升级与双碳目标的协调机制文献述评 
Literature Review on the Coordination Mechanism between Industrial Upgrading  
and Double Carbon Goal of Private Enterprises from the Perspective of Common Prosperity 

王丽娜，崔健，张秋月，蔡国琴，李倩………………………………………………………………………………..…………………………………109 

新零售视角下心意礼品的营销渠道创新研究 
Research on Marketing Channel Innovation of Thoughtful Gift from the Perspective of New Retail 

颜超弟，陈嘉仕，曾东杰，王海飞………………………………………………………………………………………………..………………………118 

碳汇与碳排放权的交易价值比较分析 
Comparative Analysis on the Transaction Value of Carbon Sink and Carbon Emission Rights 

连升，金继红…………………………………………………………………………………………………………….….…..…………………………………125 

空气质量对商品房价格的影响研究 
Research on the Influence of Air Quality on the Commercial Housing Price 

骆思琪………………………………………………………………………………………………………………………………..…………………………………131 

COVID-19 疫情对全球汽车市场影响的实证分析 
Empirical Analysis of the Impact of COVID-19 Epidemic on Global Automobile Market 

吕沛颖，巫细波，赖长强………………………………………………………………………………………………………………..……………………141 

 

http://www.hanspub.org/journal/wer
http://www.hanspub.org

